
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 16. august 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BR
Vil ministeren redegøre for, om det er i overensstemmelse med offentligheds-
loven og miljøoffentlighedsloven at undtage store faktuelle dele af dokumen-
terne fra aktindsigt, som det er tilfældet i forbindelse med besvarelsen af akt-
indsigtssagerne om landbrugspakken (jf. "Dette måtte vi ikke se: Ministerier
mørklagde vitale oplysninger i skandalesag", Berlingske Tidende den 13. juli
2016)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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